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踩钉
控制循环录音的录制，播放，叠加，清除等工作状态;
电源灯
显示效果器的工作状态;
LEVEL旋钮
音量旋钮，可调节乐句播放音量与效果器音量;
DELAY旋钮
延迟效果，调节延时效果的时间长度;
CHORUS旋钮
合唱效果，调节合唱效果的深度;
REVERB旋钮
混响效果，调节混响效果器的干湿比例;
FX指示灯
LOOPER指示灯
模式选择拨挡开关
EFFECT模式：Effect模式为效果器单独使用模式，当拨挡拨到EFFECT档位时生
效，FX灯长亮，可以通过DELAY 旋钮，CHORUS 旋钮，REVERB 旋钮调整效果
器效果度;

LOOPER模式：LOOPER 模式为LOOPER 单独使用模式，当拨挡拨到
LOOPER档位时生效 ,FX 和LOOPER 灯长亮。踩下踏钉进入录制-待机模式，
输入音频时，立即开始录制，在您想要循环的位置，踩下踏钉按键回放循
环回放录制的乐句，踩下踏钉将转换为叠加录制回放乐句时录制额外的音轨，
踩下踏钉将转换为回放。
指示灯：
1、红色：录制(待机时闪烁，录制时点亮)
2、绿色:  回放时点亮
3、紫色:  叠加录制时点亮
E+L模式：E+L模式为效果器和looper共同使用模式，当拨挡拨到L+E档位时
生效,Loop灯长亮。可以通过DELAY旋钮，CHORUS旋钮，REVERB旋钮调整
效果器效果度，踩下踏钉进入录制/待机模式，输入音频时，立即开始录制，
在想要循环的位置，踩下踏钉按键回放，循环回放录制的乐句，踩下踏钉将
转换为叠加录制，回放乐句时录制额外的音轨，踩下踏钉将转换为回放。
指示灯：
1、红色：录制(待机时闪烁，录制时点亮)
2、绿色:  回放时点亮
3、紫色:  叠加录制时点亮
TUNER按键
长按进入TUNER模式，FX和LOOP灯熄灭，TUNER灯闪烁等待信号输入，可
结合数码管显示器调整音调。附加测试方法如下：
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1、支持长达40秒,无限叠加的循环录音时间；
2、内含混响，合唱，延时三种效果；
3、具备调音功能。

弦 吉他标准调弦 b(红灯) 绿灯 #(紫灯)
1 E 旋紧 OK 旋松
2 B 旋紧 OK 旋松
3 G 旋紧 OK 旋松
4 D 旋紧 OK 旋松
5 A 旋紧 OK 旋松
6 E 旋紧 OK 旋松
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      Thank you for using our products. Please read this manual carefully before using our 
products.

Product introduction

Function description

ManualLooper Pro
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FOOTSWITCH
Control loop recording, playing, stacking, clearing and other working states.
POWER LED
Displays the working status of the effector
LEVEL rotary knob
Volume Adjustment Knob
DELAY rotary knob
Delay effect, adjust the time length of delay effect
CHORUS rotary knob
Choral effect, adjust the depth of the choral effect
REVERB rotary knob
Reverberation effect, adjust the ratio of dry and wet reverberation effect device
FX light
LOOPER light 
Mode switch
Effect Mode：Effect Mode is Single-use mode，When the shift gear is shifted to 
the EFFECT gear, the FX light will be long on. The effect degree of the effect device 
can be adjusted by the delay knob, chorus knob and Reverb knob.

Looper mode:  looper mode is used by the effector alone. It takes effect when the 
shift gear is set to the looper gear. FX loop lights on.Press down on the peg to 
enter record-standby mode.As soon as you enter the audio, start recording 
immediately and press the pedal button to play it back at the location you want to 
loop.Loop back the recorded phrase, step down the peg will be converted to 
overlay recording. Record an extra track while playing back the phrase, and 
pressing the step peg will convert it to playback.
Indicator: 
1. Red: blinks during standby and turns on during recording
2. Green: on playback
3. Purple: superimposed for recording 
L+E mode: L+E mode is used by both effector and looper. It takes effect when the 
shift is set to L+E gear. Loop lights keep on.The effect degree of effector can be 
adjusted by delay knob, chorus knob and Reverb knob. Press down on the peg to 
enter record-standby mode.As soon as you enter the audio, start recording 
immediately and press the pedal button to play it back at the location you want to 
loop. Loop back the recorded phrase, step down the peg will be converted to 
overlay recording. Record an extra track while playing back the phrase, and 
pressing the step peg will convert it to playback.
Indicator: 
1. Red: blinks during standby and turns on during recording.
2. Green: on playback.
3. Purple: superimposed for recording.
TUNER Button
Control loop recording, playing, stacking, clearing and other working states.

1.Support up to 40 seconds, unlimited overlapping loop recording time
2.Contains reverb, chorus, delay three effects
3.Has the function of tuning

Strings
Standard

guitar tuning
b

(Red light)
Green
light

#
(Purple light)

1 E Tighten OK Loosen
2 B Tighten OK Loosen
3 G Tighten OK Loosen
4 D Tighten OK Loosen
5 A Tighten OK Loosen
6 E Tighten OK Loosen

Guitar


